

國立中興大學興大之光獎勵辦法

National Chung Hsing University Regulations for Brilliance Award

100 年 12 月 9 日第 61 次校務會議訂定
103 年 5 月 30 日第 69 次校務會議延續會修正(第 1 至 5 條)
110 年 10 月 15 日第 94 次校務會議修正(第 3、5、6、7 條)

December 9, 2011 Approved by the 61st University Council Meeting

May 30, 2014 Revisions (Articles 1 to 5) approved by the 69th University Council Meeting

October 15, 2021 Revisions (Articles 3 and 5 to7) approved by the 94th University Council Meeting

第一條 國立中興大學（以下簡稱本校）為表揚對學校整體校務發展或校譽提昇有重大貢獻之教職員工生，特訂定本辦法。

Article 1

National Chung Hsing University (hereinafter referred to as "the University") has established these regulations to recognize faculty, staff, and students who have made significant contributions to the overall development of the University's affairs or its reputation.

第二條 被推薦人須符合下列任一項事蹟：
一、對提昇本校教學、研究及服務發展有重大貢獻者。
二、對校譽提昇有重大貢獻者。
三、其他對本校有特殊貢獻事蹟者。

Article 2

1. Significant contributions to the development of teaching, research, and service at the university.
2. Significant contributions to the enhancement of the university's reputation.
3. Other special contributions to the university.

第三條 被推薦人須由各院推薦，並檢附審查機制說明及會議紀錄，於每年一月十五日前送達研發處學術發展組，提本校研發處學術經費補助審查會議初審，經出席委員二分之一以上同意通過推薦，再提送至審議委員會決選。

Article 3

The nominee must be recommended by their respective college, with the submission of an explanation of the review mechanism and meeting minutes. All documents must be submitted to the Academic Development Division of the Office of Research and Development by January 15 each year. The initial review will be conducted by the university's Academic Research Funding Review Committee. If more than half of the attending committee members approve the recommendation, it will then be forwarded to the Selection Committee for the final decision.

第四條 本校應組成審議委員會，由校長與被推薦人所屬單位主管（學院院長、中心主任）遴選校內外審查委員五名，由校長指派召集人召開會議審議通過後獲獎。

Article 4

The university shall establish a Review Committee, consisting of five internal and external review members selected by the university president and the head of the nominee's affiliated unit (such as the college dean or center director). A convener, appointed by the university president, shall organize the meeting. The award will be granted upon approval by the committee.

第五條 本獎項名額每年至多三名。

Article 5

The maximum number of award recipients each year is three.

第六條 每年受理申請一次。獲獎者頒發獎牌一面，並於公開場合表揚之。

Article 6

Applications are accepted once per year. Award recipients will receive a plaque and be publicly recognized.

第七條 本辦法經校務會議通過後實施，修訂時亦同。

Article 7

These regulations shall take effect upon approval by the University Affairs Meeting, and the same applies to any amendments.